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Dagsorden 

 

Referat 

 

1. Tegnstyrer: Stine 

 

Referent: Stine 

Tilstede:  Britt, Leila, Tine og Stine 

  2. Godkendelse af referat Første bestyrelsesmøde 

 3.  Vejrudsigten 

 

Sommerferie periode, nogle har ferie og andre ikke 

endnu.  

 

Orientering fra forkvinde 

- Orientering fra Forenings netværksmødet med 

DDL, herunder vigtige datoer som bestyrelsen skal 

være opmærksom på. 

- Billeder på hjemmesiden, vi er enige om at gøre 

som den gamle bestyrelse med tegneseriebilleder. 

4. 

 

Økonomi 

 

 

Britt har nu fået fuld adgang til bankkonto, økonomi og 

afventer nyt dankort. 

Britt har brugt tid på at få overblik over medlemmer samt 

kontingent, og sammenlignet med DDLs medlemsliste, 

der er enkelte ting som ikke stemmer, og der skal tjekkes 

op på det. 

Ligeledes skal der samles op på dem som er på sortliste, 

om de også er registreret hos DDL. 

 

Gennemgang af budget 2023, hvad der er brugt det første 

halve år, og hvad der forventes at bruge resten af 2023 af 

faste udgifter til fx hjemmeside og drift. 

LadyLike har ca. 7000 kr til resten af året. Og en 

egenkapital på ca 19.000 kr.  

Gennemsnit har vi ca. 2.000 kr pr arrangement. 

 

Bestyrelsens egen pengeramme er gennemgået og 

justeret ift. antallet af bestyrelsen er mindre nu end 

tidligere. 

5. Intern 

 

 

Bestyrelsens egen forretningsorden er gennemgået og 

justeret lidt ift. den nye bestyrelse og antallet. 



 

 

 

Opgavefordelingen:  

Mails + kommunikation - Forkvinde tager sig af 

kommunikationen 

SoMe - Leila tager sig af facebook sider og instagram 

Regnskab - Britt 

Arrangementer. Bestyrelsen tager sig af GEFO, 

medlemsmøde og fødselsdag. 

Resten af årets arrangementer afhænger af ressourcer fra 

medlemmerne. 

 

Der diskuteres ligeledes om bestyrelsens interne 

kommunikationskanaler, tavshedspligt og forventninger 

til hinanden og LadyLike. 

 

6. Ekstern 

 

Orientering fra Forenings netværksmøde med DDL 

Bestyrelsen skal kigge samvær politikken og vurdere 

hvordan vi forholder os til det, samt hvordan det kan 

formidles på niveau, så medlemmerne føler sig inddraget 

og forstår guidelines. Aftales at der meldes ud ifm. 

medlemsmøde i oktober. 

 

Til sidste møde blev der drøftet kort omkring deltagelse 

af børn til arrangementer. Stine ønsker at have mere 

erfaring fra andre, så vi kan drage nytte af det til 

LadyLikes arrangementer, da mange har børn. 

Vigtige datoer ifm. DDL; 

Statusmøde og fremtidsseminar med DDL 29. og 30. 

september i Fredericia. Der skal sendes 2 fra bestyrelsen. 

Næste forenings netværksmøde bliver fysisk den 4. eller 

11. november. 

Landsmøde med DDL 26- 28. april 2024. 

 

Døvefilm reception - LadyLike har modtaget invitation. 

Nogle fra bestyrelsen deltager som privatpersoner.  

Ingen repræsentanter fra LadyLike. 

7. Arrangementer 

 

Ølbowling AUGUST med Absalon 2.0 den 26. august. 

Maks 2.000 kr til arrangementet. Deres budget er højere 

end hvad LadyLike kan bidrage med, Stine kontakter 

Absalon 2.0 for videre. 



Hvis det ikke bliver til noget, arrangerer LadyLike fx tur til 

biffen. 

 

Colour run SEPTEMBER - Stine undersøger budget og 

muligheder.  

 

Medlemsmøde OKTOBER kombineres med kreativt 

værksted. Tine undersøger priser og sted. 

 

Opmærksomhed på, at 1866 har torsdagscafe, hvor der 

kan kombineres med fx foredrag. 

 

Kvindeforeningen har fået ny formand, og bestyrelsen 

holder møde med dem i løbet af efteråret, for at se om vi 

kan have nogle fælles arrangementer for medlemmerne. 

 

Der diskuteres et banko arrangement, men det udskydes 

til 2024. 

 

8. Eventuelt 

  Video præsentation af den nye bestyrelse og 

ansvarsområder. 

9. Næste bestyrelsesmøde - Online bestyrelsesmøde i starten af september 

(ifm. DDL weekend) 

- Fysisk bestyrelsesmøde placeres i starten af 

oktober inden medlemsmøde. 

(doodle kommer med datoer) 

10.   

   

 

 


